
• Teba Slováci po prvýkrát spoznali v súťaži SHS. 
Ako si sa k nej dostal? Akým prínosom je pre 
teba?

Sledoval som českú "superstar" a na základe toho som sa 
prihlásil do našej. Dala mi možnosť predviesť sa pred 
celým národom, vystupovať, hrať koncerty a aj 
presvedčiť ľudí, že viem spievať, mám kapelu a vieme 
urobiť aj nejaké dobré koncerty.

• Určite bolo výhodou pre teba, že si mal vlastnú
kapelu, s ktorou si už predtým hrával. Ako ste sa 
našli?

Vznikla 20.4.2004. To sme si dali taký krásny dátum, lebo 
nevieme úplne presne, kedy to bolo. V tejto zostave 
hráme už viac ako dva roky. S gitaristom Lukášom 
sme boli spolužiaci na gympli, bubeník Ivko je z 
Prievidze a Janči, basgitarista z Bojníc. Oni sa poznali 
tam u nich, a tak sme sa dali dokopy všetci štyria. 
Dali sme si skúšku, zapáčilo sa nám to a začali sme 
hrávať spolu.

• Ako by si charakterizoval štýl, ktorý ste vtedy 
hrali?

Hrali sme to, čo sa nám páčilo. Potrebovali sme hlavne 
trénovať.

• Si vyprofilovaný hlavne ako rocker. Aké skladby 
u teba prevládajú?

Je tam všeličo. Nie je to nič jednotvárne, sú tam balady, 
rýchlejšie skladby, i rockenrolovejšie skladby, aj niečo 
do funky, teda všeličo, no najviac asi tá rocková
hudba.

• Je známe, že pochádzaš zo speváckej rodiny. 
Takže to ona ťa priviedla k spevu?

Asi áno, aj keď možno nie celkom priamo, ale rôznymi 
cédečkami, počúvaním hudby.

• Tvoj otec bol muzikant. Malo to na teba nejaký 
vplyv?

Áno, bolo to trochu dávnejšie. Hral na gitare, občas si 
zaspieval vokál. Ukazoval mi fotky z tých čias.

• Ako jednému z prvých zo SUPERSTAR sa ti 
podarilo vydať vlastný album s príznačným 
názvom – MLADÝ a DRZÝ. Ako hodnotíš jeho 
úspech?

To

• V televízii si vystupoval s Ivanom Táslerom, 
nahrali ste aj spoločnú skladbu. Ako vznikol tento 
nápad?

Videl ma počas súťaže, zapáčilo sa mu to a povedal si, 
že vzájomná spolupráca by mohla mať význam. A tak 
sme dali dohromady cédečko, nejaké koncerty, teraz 
nedávno sa konalo obrovské turné IMT Smile a s 
Desmode a Free Inna Cage, čo bolo nateraz akýmsi 
zavŕšením spolupráce.

• Čo nové plánuješ pre fanúšikov?

Cez leto sme veľa koncertovali, teraz bude vystúpení už
troška menej a postupne začneme chystať materiál na 
ďalšie CD, ktoré má vyjsť niekedy na jar.

• Ako sa bude volať?

To neviem, zatiaľ pripravujem pesničky, pár je už
hotových.

• Ktorá skladba z prvého CD mala podľa teba 
najväčší úspech?

Asi paradoxne "Nehorí". Tá sa hrala v rádiu najmenej, 
ale na koncertoch mala vždy ohlas.

• Ako sa vyrovnávaš s popularitou?

Toto slovíčko s mojou osobou nespájam, určite nie som 
slávny, iba ak mediálne známy. Najviac sa mi páči, ak 
niekoho stretnem a povie, že tá posledná pesnička v 
rádiu je skvelá

• Čo by si nakoniec odkázal fanúšikom, ktorí
prišli dnes na koncert?

Nech sa im darí v škole, vo svojich koníčkoch a nech 
prídu opäť prázdniny. A že je veľmi dobré, keď sa 
venujú hudbe, tak držím palce... 

Redakcia 

neviem, či som bol z prvých, ja si skôr myslím, že som 
bol až v druhej polovici. Zdá sa mi, že vtedy som bol až
nad očakávania. Ja sám mám veľa skladieb, a teda som 
sa mohol za to postaviť aj autorsky, čo je, samozrejme, 
veľmi príjemné pre nás a sme viac-menej spokojní.
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